

## **Referat fra styremøte 27.9.22 kl 19.00.**

Til stede: Odd Kåre Lien, Mona Janne Johansen, Annlaug Gjerde, Svein Arve Frostad, Ester Tautra

Forfall: Marja-Riikka Koivonen, Johan Elias Åkre,

### **Sak 20/22 Bruk av plassen**

Det har kommet innspill fra idrettslaget om at hjortejakta starter 1. september og at de som jakter kan bli forstyrret av aktiviteter ute på plassen. Vi tar pause på bruk av området siste uka før rallystevnet og gruser opp plassen på nytt. Vi tar kontakt med idrettslaget for å komme til enighet om hvordan vi skal bruke plassen i forbindelse med hjortejakta, spesielt i september når det fremdeles er lyst om kveldene.

### **Oppfølging av tidligere saker**

#### **Sak 15/22 Kurs**

Foredrag om hundens språk med Turid Rugaas, hun har sagt ja til å komme, vi tar videre kontakt med henne for å dato.

**Sak 19/22 Rallystevne oktober** – vi gikk gjennom praktiske ting i forbindelse og satte opp arbeidsliste i forbindelse med stevnet. Vi har ikke parkering av bobiler på området denne gangen for å ta hensyn til jegerne.

#### **Sak 20/22 Eventuelt**

Klubben har deltatt på dugnad på Hestesenteret, dette har bestått i maling av hytte.